
 

SPØRGSMÅL NR. S 87 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Ældreministeren 
Dato: 25. oktober 2017 
Stillet af: Astrid Krag (S)  

Hvad er ministeren holdning til, at en meget stor andel af midlerne til 
plejehjemsklippekortene tilsyneladende bruges på administration frem for på 
aktiviteter for de ældre?  
(Spm. nr. S 87). 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet 

Den 25. oktober 2017 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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